

Shekinah Glory 神的榮光充滿

Key: G

Intro: G C Em D

Tempo:

G C Em D
We wait for You, we wait for You, we wait for You, walk in the room
我等候你，我等候你，我等候你，走進這裡

Here we are standing in Your presence, here we are standing in your presence
我佇立在你的同在裡，我佇立在你的同在裡

Shekinah Glory come down, Shekinah Glory come down
神的榮光降下來，神的榮光降下來

Here we are standing in Your presence, here we are standing in your presence
我佇立在你的同在裡，我佇立在你的同在裡

Shekinah Glory come down Shekinah Glory come down
神的榮光降下來，神的榮光降下來

G D Am C
Release the fullness of Your Spirit, Shekinah Glory come, Shekinah Glory come
釋放你聖靈大能大力 神的榮光充滿，神的榮光充滿

G D
You move and we want more, You speak and we want more
更多你的運行，更多你的話語

Am C
You move and we want more, We want the fullness
更多你的運行，充滿著我們

Lord, I can't get enough of Your presence, Lord, I can't get enough of Your presence
主我還要更多你的同在（同在），主我還要更多你的同在（同在）
Lord, I can't get enough of Your presence, Lord, I can't get enough, can't get enough
主我還要更多你的同在（同在），主我還要更多 還要更多

We want more, We want more, We want more, We want more
我要更多，我要更多，我要更多，我要更多
We want more, We want more, More of Your spirit
我要更多，我要更多 主你的聖靈